

I saw your smile it lit the night Felt like you could turn wrong to right But hidden in your eyes so bright A love that vanished out of sight

You spoke in whispers soft as rain Promises that eased the pain But behind the words the lies remain A heart that knows only to feign

Love's mask fell and shattered fast The dreams we spun they couldn't last Falling for a ghost from the past A love that's nothing but a cast

You took my hand on midnight streets Your touch felt like a calm heartbeat But empty gestures and deceit Made every moment bittersweet

What's left of love that wasn't true A faded picture torn in blue Learning lessons nothing new A harsh goodbye a last adieu

Love's mask fell and shattered fast The dreams we spun they couldn't last Falling for a ghost from the past A love that's nothing but a cast

愛永不會恆久

我看到你的笑容照亮了夜晚 感覺你可以把錯誤轉為正確 但在你的眼睛裡隱藏著如此明亮的 愛消失在視線之外

你的低語聲如雨般輕柔 承諾減輕了痛苦 但言語背後仍然是謊言 一顆只知道偽裝的心

愛的面具迅速掉落並破碎 我們編織的夢想無法持久 愛上了來自過去的幽靈 愛只不過是一個演員

你在午夜的街道上牽著 我的手你的觸摸感覺像平靜的心跳 但空洞的手勢和欺騙 讓每一刻都苦樂參半

愛情還剩下什麼, 那不是真實的一張褪色的照片被藍色撕裂 學習教訓,沒什麼新鮮的 嚴酷的告別,最後的告別

愛的面具迅速掉落並破碎 我們編織的夢想無法持久 愛上了來自過去的幽靈 愛只不過是一個演員

